
در دغدغه آب اصفهان تنها نیستم
بازدید هنرمندان از فرایند تصفیه در یکی از بزرگ ترین تصفیه خانه های آب کشور
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چند سالی اســت که شــرکت آب وفاضلاب استان 
اصفهان به منظــور نهادینه کردن مصرف صحیح آب 
میان گروه های مختلف مردم، راهکارهای بســیاری 
را در دســتور کار قرار داد که در این میان می توان به 
اســتفاده ظرفیت هنرمندان که به شیوه های کاملًا 
هنرمندانه مردم ترغیب را به مصــرف آب می کنند 
اشاره کرد.  براین اســاس 40 نفراز هنرمندان که در 
زمینه کاریکاتور، گرافیک، تصویرگری، نویســنده، 
شاعر، ایده پرداز فعال هستند، به منظور ارائه طرح ها و 
برنامه های موثرتر در ترغیب مردم به مصرف صحیح 

آب از تصفیه خانه آب »باباشیخعلی« دیدن کردند.
رســیدن به درک صحیح تر درباره آب 

شرب
پیام پورفلاح،  مدیر خانه کاریکاتور اصفهان آشنایی با 
فرایند تصفیه آب را منجر به فهم دقیق تر کیفیت آب 
شرب اصفهان دانست و گفت: از نزدیک که با فرایند 
تصفیه آب آشنا شدیم، موجب شد که به درک صحیح 
تردر خصوص کیفیت آب شرب اصفهان دست یابیم 
و در ایــن زمینه طرح هایی مد نظر قــرار دادیم تا آن 
باورهای غلط که بعضاً میان مردم پیرامون کیفیت آب 

اصفهان وجود دارد را کم رنگ کنیم.
آب شرب اصفهان یکی از کیفی ترین   

آب های شرب در ایران
محمد خوشکام، مدیر گروه هنری اصفهان، برگزاری 
این تور را برای هنرمندان ضروری برشــمرد و افزود: 

برخی از مردم هم چنان معتقد هستند که آب شرب 
اصفهان ســختی بالایی دارد و کلر باقی مانده در آب 
شرب اصفهان بسیار زیاد اســت؛ به طوری که نیاز به 
استفاده از دستگاه های تصفیه آب خانگی را ضروری 
می دانند و از دســتگاه تصفیه خانگی آب هم استفاده 
می کنند؛ در صورتی که عدم اطلاعات کافی از فرایند 
تصفیه آب منجر به چنین تصمیمی شــده است. اگر 
برای مردم محرز شود که آب شــرب اصفهان یکی از 
کیفی ترین آب های شــرب در ایران و دنیاست شاید 
دیگر ضرورتی برای استفاده از دستگاه تصفیه خانگی 

آب شرب نبینند.
آب جایگزین ندارد

سعیده سیاحیان، دیگر هنرمندی که از فرایند 
تصفیــه در تصفیه خانه آب باباشــخعلی دیدن کرد، 
گفت: این بازدید برای من بســیار نوســتالژیک بود؛ 
چراکه پدر من شــاغل در تصفیه خانه آب تهران بود. 
من در کودکی به تصفیه خانه آب تهران رفته بودم آن 
تصفیه خانه در فضایی بسیار کوچک تر از تصفیه خانه 
باباشیخعلی بود و به صورت باغ کوچکی بود؛ اما تصفیه 
خانه باباشیخعلی بسیار مدرن تر با حوضچه های بیشتر 
و وسیع تر است که به نظر می رسد تکنولوژی به کار رفته 
در این تصفیه خانه بسیار پیشرفته است.  به عنوان یک 
داستان نویس سعی می کنم در داستان هایی که برای 
کودکان می نویسم، آب شرب را عاری از هرگونه آلودگی 
میکروبی و شیمیایی معرفی کنم و مبنای داستان بر 
محور )آب جایگزین ندارد( باشد تا بتوانیم آینده نسبتاً 
مطمئن برای کودکان و نوجوانان بسازیم اما متاسفانه 

این روزها برخی از مردم به اطلاعات نادرســتی که از 
طریق شبکه های مجازی به دست آن ها می رسد توجه 
می کنند؛ درحالی که این اطلاعات دم دستی که پایه و 
اساس درستی ندارند، آسیب جدی است که جامعه را 
تهدید می کند. امیدوارم بتوانیــم با اطلاعات دقیق و 
درستی که از طریق داستان برای مردم بازگو می کنیم، 

آن ها را به واقعیت های موجود نزدیک کنیم.
 برای ارتقای کیفیت آب شــرب بسیار 

تلاش می شود
امیرمالک صالحی، دیگر هنرمندی که در زمینه های 
کاریکاتور، تصویرســازی و مجمسه سازی مشغول به 
فعالیت است، در پاســخ به این که آشنایی از نزدیک 
با فرایند تصفیــه آب چه تاثیری بــر فعالیت هنری 
شــما دارد؟ گفت: تا قبل از اینکه از تصفیه خانه آب 
باباشیخعلی دیدن کنم نمی دانســتم که این تصفیه 
خانه یکی از پیشــرفته ترین تصفیه خانه های کشور 
است و از ســویی تصور می کردم فرایند تصفیه بسیار 
پیچیده است. همچنین در حین این بازدید بر این امر 
واقف شــدم که برای ارتقای کیفیت آب شرب بسیار 

تلاش می شود.
 کیفیت آب شــرب اصفهان مطابق با 

استانداردهای تعریف شده است
ســجادحمزه که در زمینه طراحی، گرافیک و تدوین 
فیلم و پودنمایی مشــغول به فعالیت اســت، تولید 
فیلم های آموزشی در راســتای کیفیت و کمیت آب 
شرب اصفهان را ضروری دانست و گفت: در حال حاضر 
برخی از مردم اطلاعات دقیــق و صحیحی از کیفیت 

و کمیت آب شــرب اصفهان ندارنــد و بعضاً برخی ها 
اعتقاد دارند که کیفیت آب شــرب تهران از اصفهان 
بهتر است؛ در حالی که طی بازدیدی که از تصفیه خانه 
آب باباشیخعلی داشتیم به این نتیجه رسیدیم کیفیت 
آب شرب اصفهان مطابق با استانداردهای تعریف شده 

است و کاملًا کیفی است. 
در داشــتن دغدغه آب اصفهان تنها 

نیستیم
ندا زمانی، گرافیست با بیان اینکه تصور می کردم فقط 
خودم دغدغه کیفیت و کمیــت آب اصفهان را دارم، 
گفت: تا قبل از اینکه از تصفیه خانه باباشیخعلی بازدید 
کنم، تصور می کردم خودم به تنهایی دغدغه و نگرانی 
چگونگی کیفیت و کمیت آب را دارم. همیشه بر این باور 
بودم که مسئولان آن چنان دغدغه ای برای آب اصفهان 
ندارند اما وقتی از تصفیه خانه آب باباشیخعلی بازدید 
کردم، متوجه شدم به غیر از من، مسئولان امر بسیار 
دغدغه کیفیت و کمیت آب شــرب را دارند و تلاش 
بسیاری می کنند تا آب شرب با کیفیت مطلوب و پایدار 

در اختیار مردم قرار گیرد. الان به این نتیجه رسیدم که 
در داشتن دغدغه آب اصفهان تنها نیستم و مسئولان 
شرکت آبفا اصفهان هم دغدغه تأمین و توزیع آب شرب 

سالم و بهداشتی را برای مردم دارند.  
صــرف هزینه هــای تبلیغــی برای 
فرهنگ سازی مصرف بهینه آب بسیار 

محدود است
سعید شــعبانی، دیگر هنرمندی که به تصویر سازی 
مشغول است گفت: خیلی ها هنوز نمی دانند که چه قدر 
آب شیرین در دسترس محدود است و این آب شرب 
که با هزینه های هنگفت به دست آن ها می رسد را به 
راحتی هدر می دهند؛ در حالی که صرف هزینه های 
تبلیغی برای فرهنگ ســازی مصرف بهینه آب بسیار 
محدود است اما اگر در این زمینه تولیدات فرهنگی و 
هنری جامع و کاملی تولید شود، قطعاً از میزان مصرف 
بی رویه آب جلوگیری می شود و هزینه های هنگفتی 
که برای تولید آب شرب صرف می شود به این راحتی 

به هدر نمی رود.

 وزیر صنعت، معدن وتجارت 
در اتاق بازرگانی اصفهان اعلام کرد:

 رونق تولید بدون صادرات
 معنا ندارد
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در همایش تقدیر از واحدهــای صادرکننده 
نمونه و ممتاز اســتان اصفهان که در ســالن 
همایش های اتاق بازرگانــی اصفهان برگزار 
شــد، وزیر صمت اظهار داشــت: حمایت از 
تولیدکننده و صادرکننده باید توام با یکدیگر 

صورت گیرد.
رضا رحمانی افــزود: کالاهای منتخب وزارت 
صمت در هشــت ماهه نخســت سال جاری 
بیش از دو ســوم افزایــش تولیــد را تجربه 
کرده اند و صــادرات کل کشــور از نظر وزنی 
بیش از ۱۷ درصد رشد مثبت داشته است. وی 
خاطرنشان کرد: پس از حفظ وضع موجود در 
بخش های تولید و اشتغال که به دستور مقام 
معظم رهبری در دستور کار وزارت صمت قرار 
گرفته، توسعه صادرات محور دومین اولویت 
فعالیت هــای این وزارتخانه اســت. رحمانی 
تصریح کرد: تنها صندوقی که رئیس جمهور با 
پیشنهاد افزایش اعتبار آن در بودجه ۹۹ و در 
این شرایط تحریم موافقت کرده است، صندوق 
ضمانت صادرات کشــور اســت و امیدواریم 
نمایندگان مردم در مجلس شــورای اسلامی 
از این مهــم در روند بررســی لایحه بودجه 
۹۹، صیانت کنند. وزیر صمت ضمن اشاره به 
طرح های تحقیقاتی و پژوهش های اقتصادی 
اتاق بازرگانی اصفهان، ادامه داد: باید مطالعه 
کنیم که اگر نفت نبود چگونه باید کشــور را 
مدیریت می کردیم و مالیات و صادرات را به چه 
میزانی می رساندیم. به اعتقاد وی باید توجه 
داشت که امسال صادرات برای نظام اقتصادی 
کشور یک انتخاب نیســت بلکه یک ضرورت 
است. رحمانی، با اشاره به مذاکرات اقتصادی 
و صنعتی وزارت صمت با کشورهای همسایه، 
افزود: کشورهای همسایه برای ما یک فرصت 
مهم صادراتی هستند، ســال گذشته تنها دو 
درصد از حجم صادرات ایران به کشــورهای 
همسایه بوده و قصد داریم این میزان را تا سال 
۱400 شمسی به 4 درصد افزایش دهیم و با 
توجه به ظرفیت های مهــم صادراتی، ارتباط 
تجاری با کشورهای همسایه که تمایل مناسبی 
برای همکاری اقتصادی با ایران دارند را تقویت 

کنیم.
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هشدار دام پزشکی اصفهان درباره احتمال شیوع آنفلوانزای پرندگانفهرست نیازهای اساسی کشور بر پایه تحریم تهیه شده است
ایرنا: معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری از تهیه فهرستی از نیازهای اساسی کشور مبتنی بر تحریم ها به منظور برنامه ریزی بهتر و 
دقیق تر در این زمینه خبرداد. سورنا ستاری، در جمع هیئت رئیسه و مدیران پژوهشی دانشگاه صنعتی اصفهان اظهارداشت: تجهیزات 
پزشکی، مواد اولیه دارویی و کشاورزی، واکسن دام وطیور و فولادسازی و زیست فناوری ازجمله موضوعاتی به شمار می رود که در زمان 
کنونی و در شرایطی که کشورمان با تحریم ها روبه روست باید بیشتر مورد توجه قرار گیرد. وی گفت: نیاز است که بخش های پژوهشی و 
فناوری دانشگاه ها برای رفع نیازهای فناوری در زمان تحریم بیش از گذشته در موضوعات مختلف وارد عمل شوند. وی حمایت مالی از 
شرکت های دانش بنیان و دانشگاه ها را لازم دانست و افزود: این امر برای مقابله با تحریم ها در دستور کار این معاونت قرار گرفته است تا 

با تکیه بر دانش آنها بسیاری از مشکلات داخلی حل شود.

ایرنا: مدیرکل دام پزشکی اســتان اصفهان با توجه به فرارسیدن فصل ســرما و مهاجرت پرندگان، درباره احتمال شیوع بیماری 
آنفلوانزای فوقِ حاد پرندگان در استان هشدار داد. شهرام موحدی اظهار داشت: از یک سال پیش تاکنون هیچ موردی از بروز این 
بیماری در عرصه های طبیعی استان، مشاهده و گزارش نشده است؛ اما امکان بروز آن وجود دارد، به همین دلیل باید مراقبت ها و 
اقدام های پیشگیرانه لازم انجام شود. وی این موضوع را در گرو همکاری بین بخشی همه دستگاه ها، اتحادیه ها و بهره برداران توصیف 
و اضافه کرد: اقدامات پیشگیرانه از سوی این اداره کل برای مقابله با آنفلوانزای پرندگان، ازجمله ساماندهی ساختار واحدهای پرورش، 
واکسیناسیون طیور، تشکیل جلسات مشترک با دستگاه ها و اتحادیه های مربوطه و برگزاری کلاس های آموزشی ویژه بهره برداران 

اتخاذ شده است.


